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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/3 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 26.5.2022. 

 

ZAPISNIK 
10. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 26. svibnja 2022. godine u 

prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja Tomislava 5, Samobor 

 

Sjednica je započela u 20.00 sati. 

 

MAJA GRAČANIN – Lijep pozdrav svima, poštovane dame i gospodo, drage vijećnice i 

vijećnici, gradonačelnice, zamjeniče gradonačelnice i pročelnici sve vas lijepo pozdravljam i 

zahvaljujem se što ste danas došli na ovu izvanrednu sjednicu, sazvanu ovakvim brzim putem, radi 

ovih dobrih vijesti koje imamo i za koje trebamo dati suglasnost zamjeniku gradonačelnice. 

 

Pozvani ste na 10. sjednicu Gradskog vijeća koju je sazvao predsjednik Gradskog vijeća na 

današnji dan u 20.00 sati, te prije otvaranja sjednice molim gosp. Igora Rizmanovskog, da 

prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivaka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja Gračanin, 

Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Đurđica Jančikić, Marija Lindić, Darko Lisec, Željko 

Mataušić, Marko Požgaj, Stjepan Razum  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Matija Hržić, Martin Komes - opravdao izostanak, Tatijana Lenart - opravdala izostanak, 

Marko Matijaščić, Mihaela Slamar, Željko Stanec, Miran Šoić - opravdao izostanak  

 

MAJA GRAČANIN - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 14 vijećnika na sjednici, 

te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 10. sjednicu Gradskog vijeće Grada 

Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Marinko Džepina, pročelnici Grada Samobora 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MAJA GRAČANIN - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

koju smo sazvali  sukladno članku 119. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema primjedbi ni prijedloga, dajem na glasovanje Prijedlog dnevnog reda. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog zaključka o davanju ovlaštenja zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora za 

sklapanje Ugovora o dodjeli bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se 

financiraju iz Fonda solidarnosti EU 

2. Ostale informacije. 

 

 

Prelazimo na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

 MAJA GRAČANIN - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju ovlaštenja zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora za sklapanje Ugovora o dodjeli 

bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se financiraju iz Fonda solidarnosti EU. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i 

projekte EU da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MAJA GRAČANIN - Otvaram raspravu. 

Samo vas podsjećam da se sjednica snima pa vas molim da govorite u mikrofon kad vam 

dam riječ. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Naravno da ću glasati za ovo, jer sva sreća da smo dobili neke 

novce, ali me malo zbunjuju dvije stvari. Prvo, dolje na vratima je istaknuta zelena naljepnica, niti 

žuta, niti narančasta, niti neka druga, nego zelena. 

Drugo, vi govorite stalno vjerojatno će biti ovi ili oni troškovi. Jel mi nismo priložili neki 

troškovnik uz to? Onda se vjerojatno zna točno koji će radovi biti izvedeni. Samo to da malo 

pojasnite. 

 

MAJA GRAČANIN - Molim pročelnika da da odgovor. 
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MARINKO DŽEPINA - Postoji troškovnik koji smo mi priložili, a zašto govorim 

vjerojatno, jer u troškovniku su navedene neke radnje koje će možda biti temeljem ovog ugovora, 

kada budemo potpisivali ugovor nešto će vjerojatno biti neprihvatljivo jer smo dosta toga naveli u 

troškovniku. Iz tog osnova govorim da nisam siguran da će sve ono što piše u troškovniku biti 

moguće kroz ovaj ugovor i ostvariti, odnosno kroz ova sredstva koja su nam dodijeljena. Zbog toga 

je to, jer ipak se u jednom dijelu ograđujemo. Ova zgrada bi trebala i ovojnicu novu, fasadu, da bi 

trebala prozore, da bi trebala puno toga još, ali neka je ovo početak nečeg dobrog za ovu zgradu i 

nadam se da ćemo još kada nam dođu novi natječaji moći aplicirati za ovo što sam rekao od 

ovojnice, od prozora koji su u lošem stanju i svega drugog što ovdje treba (dizalo za invalide itd.). 

Znači, da omogućimo da ovaj objekt bude jedan reprezentativni objekt u kojem će moći ući sve 

kategorije ljudi, a tu mislim ponajprije na one osobe koje imaju određenih poteškoća. 

 

MAJA GRAČANIN - Ima li pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Naravno, za pozdraviti je ovakvu odluku, treba ju 

podržati i dati suglasnost da se potpiše ugovor i da se krene u takve radove. Svi smo svjesni situacije 

koju smo imali s potresom i što se dogodilo. Da li će ovo biti dostatna sredstva za obnovu, vrlo 

vjerojatno s obzirom na godište zgrade će tu trebati u nekim periodima još osiguravati sredstava. 

Mislim da to Grad Samobor zaslužuje da se to sve skupa uredi i apsolutno to pozdravljamo. 

Jedino me zanima da li smo još imali na tom natječaju neki kandidirani projekt i ako smo 

imali o kojim se zgradama radi i da li će biti nekih rezultata, ako ste u to upućeni?  

 

PETRA ŠKROBOT - Kandidirali smo još i Allnoch, to znate i to je isti natječaj i čekamo, 

vjerujemo da bi kroz vrlo skoro vrijeme trebali dobiti odgovor po tom pitanju. Bili su nas tražili 

još neke dopune i dodatna obrazloženja, kao i za ovo, onda nam je to znak da se bliži odluka kraju, 

pa vjerujem da ćemo u narednom periodu dobiti informaciju.  

 

MARINKO DŽEPINA - Da, kao što je gradonačelnica rekla, Allnoch je taj, zatim smo 

aplicirali na još određene projekte vezano uz pripremu dokumentacije. Tu znate da je jednim 

dijelom i Muzička škola, koji je naš objekt, ali zapravo Županija je ta koja s Muzičkom školom 

upravlja. Zatim imamo pripremu dokumentacije za Muzej i tu imamo određenih radnji koje 

trebamo napraviti, bile su još neke područne škole s nekim manjim oštećenima to smo sanirali 

sami. Svu dokumentaciju koju imamo smo poslali, odnosno aplicirali na to da se ta dokumentacija 

koju smo mi iz Grada platili da bude trošak koji će nam se vratiti. 

Ono što je važno i ono što treba istaknuti, gdje mislim da moramo dati svoj puni doprinos 

su dva velika projekta koje sada očekujemo. Jedan od većih projekata je dogradnja dječjeg vrtića, 

sljedeći tjedan podnosimo prijavu, sve kompletiramo i radimo na tome iz dana u dan, vrlo oprezno, 

pažljivo, tako da nam se ne dogodi neka pogreška. Nadamo se da će i taj natječaj biti uspješan. 

Isto tako, jedan oda najvećih natječaja koje očekujemo koji će doći po nekim najavama u 

šestom mjesecu, a odnosi se na zgradu broj pet u vojarni koja bi trebala postati ustanova za 

obrazovanje i to za osnovnoškolsko obrazovanje. U tom smislu radimo uz još nekih desetak 

projekata koji su zapravo u završnoj fazi. S nekim projektom zajedno radimo s Muzejom, radimo 

zajedno s Odvodnjom Samobor. Osnovali smo nekoliko timova koji se vrlo ozbiljno bave s time i 

mi se na tjednoj bazi sastajemo, razgovaramo i na tjednoj bazi dobivamo informacije što trebamo 

napraviti i kako dalje raditi na ovim projektima.  
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PETRA ŠKROBOT - Samo da se još nadovežem po pitanju ovih sredstava, skoro četiri i 

pol milijuna kuna. Naglasak u tom natječaju je bio na konstrukcijsku i statičku obnovu, tako da to 

treba istaknuti. Tu će ići od podova, od balkona, od pukotina koje jesu unutar objekta i takvih 

zahvata. Tu je bitno istaknuti da troškovnik koji je bio apliciran, zapravo mi smo dobili 100% 

financiranje. Dakle, to je bitno istaknuti. Još jedna stvar kada govorimo o kulturnoj baštini, svjesni 

smo da ima još objekata koji su se mogli aplicirati, na žalost, u Muzeju nismo imali arhitektonski 

snimak i neke dokumente koji su nam bili potrebni da bismo mogli aplicirati i Muzej, ali sada 

radimo i na tome pa kada se u dogledno vrijeme otvore neki natječaji pratimo da i to apliciramo.  

Mi ćemo ići u tom smjeru kada se već rade radovi i još neke dodatne zahvate da odradimo 

na ovom objektu koji možda nisu pokriveni ovim sredstvima, jer stvarno ovo nam je potreba. Evo, 

idemo prvo s ovime, korak po korak, ovo je već velika stvar. 

 

MAJA GRAČANIN - Ima li još pitanja? 

 

IVAN HORVAT - S obzirom na važnost ove točke današnje, vjerojatno smo svi za. Koliko 

ruku je potrebno da se ova točka usvoji pozitivno? 

 

MAJA GRAČANIN – Mene pitate, mislila sam da je to retoričko pitanje i da nastavljate 

dalje. Relativna je većina dovoljna za donošenje zaključka, što znači pola od nazočnih na sjednici, 

a to znači u ovom slučaju sedam mora glasati "za". 

 

IVAN HORVAT - Što bi se dogodilo da je opozicija protiv? 

 

MAJA GRAČANIN - To su sada pitanja, što bi bilo kad bi bilo. 

 

IVAN HORVAT - Kada su ovako važne točke dnevnog reda onda moramo biti malo 

ozbiljniji i jedinstveni da takva točka i prođe. Evo, ništa drugo. 

 

MAJA GRAČANIN - Vi ste u svojem uvodu rekli da smo jedinstveni, a mislim da protiv 

ovog nitko ne može dignuti ruku, ali shvaćam poantu onoga što ste htjeli reći i zahvaljujem se. 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju ovlaštenja zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora za sklapanje Ugovora o dodjeli 

bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se financiraju iz Fonda solidarnosti EU. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeća Grada Samobor jednoglasno je (14 "za") 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

 Daje se ovlaštenje zamjeniku gradonačelnice Grada Samobora Petru Buriću, mag.oec. za 

sklapanje Ugovora o dodjeli bespovratnih financijskih sredstava za operacije koje se financiraju iz 

Fonda solidarnosti Europske unije br. 74-0065-22, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu, a u svrhu provedbe projekta "Izrade projektne dokumentacije i provedba mjera zaštite 

zgrade na adresi Trg kralja Tomislava 5, Samobor". 

 

 

AD2.) 

 MAJA GRAČANIN - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Ostale informacije.  
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 Da li se netko javlja za riječ? 

 

 Ako ne, onda samo još jedna informacija koju smo rekli i na prošlom Gradskom vijeću da 

se redovna sjednica s rebalansom proračun planira oko15.06.o.g., a o tome ćete na vrijeme dobiti 

sve potrebne informacije.  

 

 Zahvaljujem se još jednom na dolasku. 

 

 S obzirom da smo iscrpili Dnevni red i više se nitko ne javlja za riječ, zaključujem 10. 

sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

 Dovršeno u 20.22 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  

 

 

 


